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Jeg vil protestere mot at det bygges høyhus ved Fossen. Det er både stygt og altfor 

dominerende.Seks etasjer bør være en øvre grense når det gjelder høyde. Jeg mener også at de 

gamle, flotte buene, som er et av byens særmerker, må tas bedre vare på. Buene blir veldig 

forstyrret av den planlagte fasaden til bygningen bak. 

Nå må man se på hva som kan forskjønne byen, og hva som ikke gjør det. 

Det er helt klart at et stort flertall av byens innbyggere er motstandere av høyhus. 

Her må folket få bestemme, Det er ikke bra at de største politiske partiene binder sine 

kommunestyrerepresentanter til å stemme for høyhus. Det gjenspeiler ikke meningene til byens 

innbyggere. 

Med hilsen Tor Lange Hellum. 

 

  




